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VRAGEN van Student en Stad van mevrouw R.J.A.M. Krüders betreffende 
jongerenhuisvesting. 
(Binnengekomen: 13 juli 2011) 
 
 
Geachte College, 
 
In het Dagblad van het Noorden d.d. 16 juni 2011 viel te lezen dat het stuk grond bij 
het Reitdiep waar 800 woningen voor jongeren moesten komen, niet bebouwbaar 
bleek te zijn. Diezelfde dag publiceerde Lefier een bericht1 op haar website met een 
overeenkomstige inhoud. Het project blijkt door milieubezwaren niet in de 
voorgenomen omvang te realiseren en is daardoor niet haalbaar. Dit project maakt 
deel uit van het project Bouw Jong dat als doelstelling heeft rond de 4500 woningen 
voor jongeren te verwezenlijken.  
Naar aanleiding van deze berichtgeving stellen wij u dan ook de volgende vragen: 
 
1. Hoe kan het dat pas nu bekend werd dat het project niet uitvoerbaar is, doordat de 
grond niet bebouwbaar is? 
 
2. Hoe staat het met de andere aangewezen locaties voor jongerenhuisvesting? Zijn 
daar dergelijke problemen te verwachten?  
 
3. Kan het College aangeven van de andere locaties in welk stadium de projecten zich 
bevinden? 
 
4. Er valt nu een locatie - waarmee een groot deel van de ambitie verwezenlijkt zou 
worden- weg, hoe gaat dit worden opgelost? 
 
5. Zijn er andere locaties beschikbaar om die 800 woningen die verwezenlijkt zouden 
worden te realiseren? Zo ja, welke en zijn er al concrete plannen voor deze locatie(s)? 
Zo nee, gaat het college nog op zoek naar andere locaties? 
 
6. Hoeveel vertraging denkt het college op te lopen in het behalen van haar ambitie 
(4500 eenheden)? Zo ja, ziet het college mogelijkheden om deze vertraging in te 
lopen?  
 
 

                                                      
 


